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KUNNANVIRASTON TILAMUUTOKSET 2023 HANKESUUNNITELMA
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Teknltk 08.12.2022 § 129 
Valmistelija: Tekninen johtaja Mikko Kari (puh. 044-4970 308)

Muhoksen kunnan johtoryhmässä on käsitelty kunnanviraston tilamuutostarpeita
kevään 2022 aikana. Tilamuutosten tarpeet ovat liittyneet kunnan
työllisyyspalveluiden sijoittumiseen, Sote-uudistukseen liittyviin tilakysymyksiin,
varhaiskasvatuksen, vapaa-aikapalveluiden ja uuden lomituspalvelun hallinnon
henkilöstön tilatarpeisiin.

Tilaohjelmaa ja muutostarpeita on käsitelty tilatyöryhmän palavereissa 13.5.,
22.6., 17.8. ja 5.9. Tilasuunnitelmamuutosten luonnoksia on esitelty
hallintokunnille tulosyksiköiden palavereissa ja erikseen kunnanviraston
henkilöstölle ja lisäksi suunnitelmaluonnokset on käyty läpi henkilöstön kanssa
yhteispalaverissa 21.11.2022.

Saadun palautteen pohjalta on valmisteltu suunnitelmaehdotus pvm:ltä
29.11.2022 työntekijöiden uusille sijoituksille. 

Kootusti suunnitelma on seuraava:
- Opetuspalveluiden hallinto siirtyy yläkoululta kunnanvirastolle
varhaiskasvatuksen hallinnon kanssa yhteisiin tiloihin. 
- Vapaa-aikatoimen työntekijät siirtyy oulujoki-opiston työntekijöiden yhteyteen
yläkoululle. 
- Soten työntekijät siirtyvät kootusti kunnanviraston alakertaan nykyisiin
varhaiskasvatuksen tiloihin.
- lomituksen hallinto siirtyy Jussilantieltä kunnanvirastolle

Lisäksi hanke sisältää muutamia muita pienempiä tilamuutoksia.

Hankkeen kustannusarvio on noin 160.000 euroa ja mahdolliset kalustehankinnat
arviolta 20.000 euroa. Hanke on suunniteltu rahoitettavaksi vuoden 2023
talousarviossa rakennusten pieniin peruskorjauksiin varatusta rahasta.

Ohjelmapiirustukset pvm:ltä 29.11.2022 jaetaan oheismateriaalina ja esitellään
kokouksessa.
Kunnanviraston tilamuutosten hyväksyminen kuuluu kunnanhallituksen
toimivaltaan.

TOIMIALAJOHTAJAN ESITYS:
Tekninen lautakunta esittää kunnanhallitukselle, että se hyväksyy kunnanviraston
tilamuutokset ohjelmapiirustusten 29.11.2022 mukaisesti.



KESKUSTELU: Suunnitteluavustaja Jere Puolakka selosti asiaa tekniselle
lautakunnalle.

Merkittiin pöytäkirjaan,että asian käsittelyn kohdalla Veli-Jaakko Keränen poistui
kokouksesta klo 19.09.

PÄÄTÖS: Tekninen lautakunta hyväksyi toimialajohtajan esityksen
yksimielisesti. 

Merkittiin pöytäkirjaan,että Jere Puolakka poistui kokouksesta klo 19.19
______________ 


